
 
  

17. května 2019 

 
Střípky ze Salapils 
 
V sobotu se konaly v lotyšském Salaspils první titulární soutěže tohoto roku v 
hlavní kategorii Dospělí. Jednak to bylo Mistrovství Evropy v tanečním sportu - 
standardní tance a také Evropský pohár v tanečním sportu - latinskoamerické 
tance. 
 
Soutěže Mistrovství Evropy ve standardních tancích se účastnily dva naše páry 
Úřadující mistrovský pár David Odstrčil – Tara Bohak obsadil v konkurenci 62 párů 17. 
místo a pár Martin Mestek – Anna Starečková skončil 41. 
Soutěže o evropský pohár v latině se účastnil pár Tomáš Gál – Sabina Karásková, který 
obsadil v konkrenci 24 konečné 9. místo. 
 
Požádali jsme všechny páry o krátké hodnocení účasti. 
 
Pro Davida s Tarou to podle jejich slov bylo 
zajímavé mistrovství. „Šampionát se konal ve velice 
krásně upraveném sportovním prostředí, kde bylo 
vše, co jsme k soutěži potřebovali. Atmosféra byla po 
celý den bouřlivá. Takže jsme si ho do jisté míry užili, 
protože taková soutěž s tak kvalitním obsazením 
není každý den. S naším výkonem jsme byli 
spokojeni, dařilo se nám splnit cíle, co jsme si zadali. 
Ovšem do výsledku se to neprojevilo tak, jak bychom 
si přáli,” zhodnotil své vystoupení David a 
pokračoval o nejbližších plánech. „Nejblíže nás 
čekají prestižní Grand slamy v Tchai-pei a v Rimini, 
kam se moc těšíme.” Tak držíme pěsti. 
 
 
 

Anička s Martinem se shodli na tom, že si soutěž užili. 
„Byli jsme moc rádi, že mohli tančit mezi světovou špičkou 
a bylo nám ctí, že mohli reprezentovat Českou republiku. 
Nyní se soustředíme na studium - úspěšné zvládnutí 
maturity a příjímacích zkoušek na vysokou školu”, uvedla 
Anička. Také přejeme hodně štěstí a pevné nervy. 
 
 
 

 
 
Tomáš se Sabinou se účastnili soutěže o evropský pohár poprvé a prý to pro ně byla velmi 
zajímavá zkušenost.  
“9. místo řadíme mezi průměrné,  nijak zásadně vyčnívající výsledky. Každopádně na titulární 
soutěži tohoto formátu jsme žádné zázraky neočekávali. S naším výkonem jsme byli velmi 



 
  

spokojeni, jelikož jsme tuto soutěž zvolili na otestování a implementaci 
nově naučených principů, což se nám podařilo. Soutěž jsme si opravdu 
užili. Jelikož organizátor nabídl vysokou úroveň péče o všechny 
účastníky, řadili bychom tuto soutěž k těm kvalitnějším”, uvedl Tomáš. 
I Tomáše se Sabinou jsme se zeptali na plány do budoucna. „Vzhledem 
k tomu, že nás letos míjí příprava na evropský šampionát, rozhodli jsme 
se toto dočasné snížení časového tlaku využít pro osobní progres. 
Rozšířili jsme úzký okruh trenérů o opravdu absolutní světovou špičku a 
podařilo se nám v nabitých kalendářích těchto lidí urvat místo pro nás, 
tedy intenzivně pracujeme na zásadním posunu. V tuto chvíli 
směřujeme přípravu ke Grand Slamu v Rimini.” 
 
Závěrem i Tomáš poděkoval Českému svazu tanečního sportu za důvěru v reprezentaci.  
 
Přejeme všem hodně dalších úspěchů a radost z tance. 
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